

DISCLAIMER

Deutsch:

Voraussetzung, um das HEVC h.265 4K HDR Video zu betrachten, ist ein aktueller 4K TV mit HDR (High Dynamic Range).

Auf anderen Geräten erscheinen die Farben ungesättigt, das Bild wirkt matt und kontrastarm.

Bei Unklarheiten in der Bedienungsanleitung des TVs nachlesen oder den Hersteller / Händler kontaktieren.

Wenn der TV HDR abspielen kann und das Bild trotzdem matt und kontrastarm wirkt, dann muss die HDR Funktion im Menü des TVs aktiviert werden.

Die Version auf Youtube ist in HDR und kann ebenfalls auf einem HDR fähigen Display abgespielt werden. Man erkennt die HDR Wiedergabe am HDR Symbol im Player.

Wenn das System oder Display HDR nicht unterstützt, wird auf Youtube automatisch eine SDR Version gestartet.

English:

To watch this HEVC h.265 4K HDR Video, you will need a modern 4K TV with HDR (High Dynamic Range).

On non-HDR devices, colours will appear unsaturated (washed out) and image quality will be dull and low-contrast.

In case of uncertainty, consult your TV operating instructions or contact the manufacturer/vendor.

If the picture quality is still dull and low-contrast although you are using an HDT-enabled TV, ensure the HDR function is activated in the TV menu.

The video is available on YouTube in HDR and can likewise be played on an HDR-enabled display. If an HDR symbol is shown in your player display, you are watching the video in HDR.

If the system or display you are using to play the video does not support HDR, YouTube will automatically play the SDR version.